
70 LET PLUTALA

Uspehi brez tujih licenc
Upam, da nam bodo delavd delovne orga-

nizacije PLUTAL oprostili, če bomo zapisali,
da zunanjost zgradb, v katerih delajo na Cesti
v Gorice 8 ni posebno mikavna. Ta negativni
uvod smo uporabili zato, da lahko podkrepi-
mo uspehe, ki jih je ta 400 s članski kolektiv,
Id dela pod uradnim nazivom Industrija zapi-
ralne embalaže in grafičnih storitev PLU-
TAL, Cesta v Gorice 8 in s tozdoma ZAPI-
RALNA EMBALAŽA, Cesta v Gorice 8 ter
TOZD GRAFIKA, Vodnikova 13 Dirska Bi-
strica ter DSSS dosegel v preteklih 70 letih,
predvsem pa po času organiziranja v temeljne
organizadje.

Provo obletnico smo navedli zato, da lahko
opozorimo na proslavo, ki so jo ob 70-letnici
pripravili 21. januarja v Cankarjevem domu.

Že pogovori pred proslavo, predvsem pa
pozdravne besede glavnega direktorja inž.
Ivana Hrkača ter slavnostnega govornika,
predsednika občinske skupščine Maksa
Klanjška so vse prisotne utrdili v prepričanju,
da so delavci in sodelavci izjemno uspešnega
kolektiva. To so dokazala tudi državna odli-
kovanja, ki so jih prejeli za svoje delo člani
kolektiva in zlate značke Plutala za uspešno
delo skozi vso delovno dobo v kolektivu.

Težko je primerljiv razvoj današnjega Plu-

tala z njegovimi začetki. Plute danes skoraj ni
več v njihovem proizvodnem programu, am-
pak sta jo nadomestila- bela in aluminijasta
pločevina za izdelavo kronskih in navojnih
zapork.

Kot je dejal glavni direktor inž. Ivan Hrkač
so se ob 70-letnici odločili za novo grafično
podobo tudi zato, da bi z njo simbolizirali
preteklost, ki je povezana s pluto in opozorili
na aluminijasti material bodočnosti.

V delovni organizaciji PLUTAL so poseb-
no ponosni na uspehe, ki so jih dosegli po
reorganizaciji. V razdobju 1976-1981 se je
kolektiv povečal le za 12 odstotkov. Prihodek
je v tem času porasel s 155 na 753 milijonov,
dohodek z 31 na 242 milijonov te akumulaci-
ja s 3,8 na 91,5 milijona dinarjev ali za 2403
odstotke.

V teh letih se bistveno spreminja tudi po-

kritost izvoza in uveza. 1976. leta je bila 22-
odstotna, lani 64-odstotna, letos 98, prihod-
nje leto pa 197-odstotna. K temu naj bi pripo-
mogla proizvodnja bele pločevine v Šabcu.

Predsednik občinske skupščine Maks
Klanjšek pa je poudaril, da je Plutal uspešen
predvsem zato, ker ga pri odstranjevanju pre-
prek vodi trojni cilj: več proizvajati, boljše
proizvajati in več izvažati. S. J.


